
اردوگاه آبی

یک تصمیم درست در استقلال
به اعتقـــاد بســـیاری از کارشناســـان و صاحبنظران 
رویکـــرد مدیـــران اســـتقلال در قبـــال تیم و ســـفر 
زودهنـــگام بـــه کشـــور امـــارات و توأمان لغـــو بازی 
جـــام حذفی با مـــس کرمان، شـــاید هزینـــه  مالی 
ســـنگینی به دنبال داشته باشـــد و به علت افزایش 
نـــرخ ارز مدیـــران هلدینـــگ در تنگنا قـــرار گیرند، 
امـــا ایـــن اتفـــاق می تواند بـــرای آبی پوشـــان زمینه 
شـــرایط پایـــدار را به وجـــود آورد تـــا آنها بـــه کلی از 
فضـــای پر تنـــش داخلی فاصلـــه بگیرنـــد و خود را 
برای نمایشی دلپذیر آماده کنند. استقلال شانس 
زیادی بـــرای صعود به مرحله بعـــدی لیگ نخبگان 
آســـیا دارد و اگر این اتفاق روی دهد سرمایه گذاری 
و اســـتراتژی مدیـــران اســـتقلال بـــه کمـــک تیـــم 
آمـــده تـــا آنها شـــرایط متفاوتـــی را نســـبت به قبل 
از فیفـــادی در لیگ ایران و آســـیا تجربـــه کنند. به 
هر حـــال بازگرداندن اســـتقلال به شـــرایط ایده آل 
در ایـــن اوضـــاع بحرانـــی کار دشـــواری اســـت کـــه 
مســـتلزم صرف هزینه هایی هم هســـت و مدیران 
اســـتقلال کوشـــیده اند در این برهه از لحاظ مالی 

کـــم نگذارند.
 

 4جلسه تمرین 
بعد از بازی با پاختاکور

طبـــق برنامه قرار اســـت بازیکنان اســـتقلال 4 روز 
دیگـــر در امـــارات باقی بماننـــد و تمرینـــات خود را 
در این کشـــور پـــی بگیرند. طبق برنامه اســـتقلال 
دوازدهم آذرماه در کشـــور عربســـتان با تیم الاهلی 
بازی دارد و اســـتقلال نمی خواهد بـــه ایران بازگردد 
و تمرینـــات خـــود را در امارات پـــی می گیرد و پس 
از انجـــام تمرینـــات آماده ســـازی بـــرای بـــازی بعد 
در لیـــگ نخبـــگان آســـیا راهی کشـــور عربســـتان 

خواهد شـــد.
 

سازمان لیگ معطل استقلال
مرحلـــه یـــک شـــانزدهم نهایـــی جـــام حذفـــی طی 
روزهای گذشـــته با برگزاری 15 مســـابقه در شـــهرهای 
مختلف پیگیری شـــده و چهـــره 15 تیم صعـــود کرده 
بـــه یک هشـــتم نهایی مشـــخص شـــد. ایـــن بازی ها 
درحالـــی انجـــام شـــده کـــه از مرحله یک شـــانزدهم 
نهایی جام حذفی فقط یک مســـابقه میان استقلال 
تهـــران و مـــس کرمان کـــه به دلیـــل برگـــزاری دیدار 
آســـیایی آبی پوشـــان بـــه تعویـــق افتـــاد باقـــی مانده 
اســـت؛ دیـــداری که بر اســـاس برنامـــه از پیش اعلام 
شـــده در روز 21 آذر برگـــزار خواهـــد شـــد. تیم هـــای 
صعودکننده به مرحله یک هشـــتم نهایی جام حذفی 
منتظر مشـــخص شـــدن حریف بعدی خود هســـتند، 
امـــا آنهـــا باید تا بعـــد از بازی اســـتقلال و مس کرمان 
صبـــر کننـــد. درحالـــی کـــه امـــکان قرعه کشـــی جام 
حذفـــی بدون برگـــزاری بازی اســـتقلال وجـــود دارد، 
شـــنیده می شـــود که کمیته مسابقات ســـازمان لیگ 
قصد دارد قرعه کشـــی مرحلـــه بعدی جـــام حذفی را 
بعـــد از دیدار اســـتقلال و مـــس کرمـــان و احتمالاً در 
تاریـــخ 22 آذرماه برگزار کند تـــا تیم های صعودکننده 
حریفان خود را بشناســـند و برنامـــه بازی های مرحله 
بعد نیز مشـــخص شـــود. اینکـــه چرا کمیتـــه برگزاری 
در انتظار اســـتقلال اســـت، ســـؤالی اســـت که باید از 

مسئولان ســـازمان لیگ پرســـیده شود.

بازگشت جباری منتفی نیست
درباره حضور جباری در برخی ســـمت های مهم در 
باشـــگاه اســـتقلال خبرهای متعددی طی روزهای 
گذشـــته به گوش رســـیده اســـت. ابتـــدا صحبت 
از حضـــور ایـــن چهره در پســـت مدیریت ورزشـــی 
باشـــگاه اســـتقلال بـــود اما بعدها مشـــخص شـــد 
مســـئولان باشـــگاه اســـتقلال به دنبال گماردن او 
در پست ریاســـت آکادمی هســـتند و قصد دارند از 
ظرفیت های جباری در این ســـمت بهـــره بگیرند. 
بـــا این حـــال هنـــوز حضور جبـــاری در این پســـت 
قطعی نشـــده که بـــه درازا کشـــیدن ایـــن موضوع 
سبب به وجود آمدن حواشـــی و شایعاتی پیرامون 
این چهره شـــده اســـت. برخی مدعی شده اند که 
جبـــاری احتمـــالاً به دلیـــل خلق و خـــوی منحصر 
به فردش قادر به بازگشـــت به اســـتقلال نیســـت 
و حتـــی گفته شـــده نزدیـــکان به مدیران باشـــگاه 
اســـتقلال رأی آنها برای بازگشـــت جباری را زده اند 
اما ایـــن خبرها صحـــت نـــدارد و مدیران باشـــگاه 
اســـتقلال با علم به اینکه جبـــاری چه خصوصیاتی 
دارد بـــه دنبـــال جـــذب او بودنـــد و هنـــوز هم این 
پرونده باز اســـت و احتمال حضـــور دوباره جباری 
در باشگاه استقلال وجود دارد و نباید این موضوع 

را منتفی شـــده دانست.
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جلال راضی به این تقابل نبود

پاختاکور در قلب ماشاریپوف
افشای اسناد مالی آبی ها

استقلال ارزان تر از پرسپولیس، تراکتور و سپاهان
 جلال الدین ماشـــاریپوف ســـال های 
طولانـــی در باشـــگاه پاختاکـــور بـــازی 
کـــرده و هیـــچ بعیـــد نیســـت بعـــد از 
از  ج  دوران حضـــور در فوتبـــال خـــار
تیـــم  یـــن  ا بـــه  دوبـــاره  ازبکســـتان 
بازگـــردد و بـــرای پاختاکوری هـــا بازی 
کنـــد. او که اکنـــون یکـــی از بازیکنان 
اســـتقلال محســـوب می شـــود درباره 
باشـــگاه  بـــه  خـــود  علاقـــه  و  عشـــق 
ســـابق خود ایـــن صحبت را بـــه زبان 
آورده اســـت: »فکر و ذهنـــم همچنان 
درگیـــر پاختاکـــور اســـت. بـــه همین 
دلیـــل قبـــل از بـــازی بـــا تیم ســـابقم 
نمی توانســـتم صد درصـــد روی تقابل 
بـــا پاختاکـــور تمرکـــز کنـــم امـــا تمام 
ســـعی و تلاشـــم را بـــه کار بســـتم تا با 
تمرکـــز کافـــی مقابـــل این تیـــم بازی 
کنـــم. اعتقاد من این اســـت کـــه باید 
به عنـــوان یک بازیکـــن حرفه ای عمل 
کنیـــم و کامـــلاً روی وظیفه مان تمرکز 
داشـــته باشـــیم تـــا بهتریـــن نتیجـــه 

حاصل شـــود.« ماشـــاریپوف درحالی 
بـــازی بـــا تیم ســـابق خـــود را پشـــت 
سرگذاشـــت که بـــه گفته خـــودش با 
مشـــکل بیمـــاری نیـــز مواجه بـــود اما 
در هـــر حـــال ماشـــاریپوف در ترکیب 
قـــرار  پاختاکـــور  مقابـــل  اســـتقلال 
گرفـــت. ناگفتـــه نمانـــد که ماکســـیم 
شاتســـکیخ، ســـرمربی تیـــم پاختاکور 

ازبکســـتان نیز از ماشاریپوف حمایت 
کـــرده و او را بازیکن متفاوتی دانســـته 
اســـت. او قبـــل از تقابل با اســـتقلال 
در وصف ســـتاره آبی ها چنیـــن گفته 
بود »جلال الدین ماشـــاریپوف تقریباً 
همه حملات اســـتقلال را سازماندهی 
می کنـــد و بازیکـــن خـــوش تکنیکـــی 

» . ست ا

در ادامــه افشــای اطلاعــات شــرکت های 
نیــز  ل  ســتقلا ا ه  شــگا با  ، ســی ر بو
دوره  در  را  خــود  مالــی  صورت هــای 
12 ماهــه منتهــی بــه پایــان تیــر مــاه 
ــن  ــای ای ــا افش ــه ب ــت ک ــرکرده اس منتش
اطلاعــات، ارقــام هزینــه شــده توســط 
آبی پوشــان طــی فصــل جــاری مشــخص 
شــد. در نامــه ای کــه بــا امضــای فرشــید 
ســمیعی، مدیرعامــل اســتقلال خطــاب 
بــه فرابــورس در ســامانه کــدال منتشــر 
 22 بــرای  آبی پوشــان  اســت،  شــده 
بازیکــن ایرانــی و پنــج بازیکــن خارجــی، 
650 میلیــون تومــان  435 میلیــارد و 

هزینــه کرده انــد.
عــلاوه بــر ایــن، اســتقلال بــرای ســه 
عضــو خارجــی کادرفنــی و ســه عضــو 
ایرانــی نیــز هزینــه  64 میلیــارد و 887 
میلیونــی کرده اســت. این شفاف ســازی 
در حالــی انجــام شــده کــه مشــخص 
نیســت هزینه هــای کادرفنــی بــرای دوره 
ــی  ــه کادر فعل ــا ب ــت ی ــام اس ــواد نکون ج

مربــوط می شــود. بــه هرحــال افشــای 
اســناد مالــی باشــگاه اســتقلال نشــان 
ــم در  ــن تی ــرای ای ــه ب ــی ک داد هزینه های
ایــن فصــل شــده پایین تــر از باشــگاه 
ــبت  ــری نس ــغ کمت ــت و مبال ــب اس رقی
بــه باشــگاه پرســپولیس بــه مجموعــه 
بازیکنــان و مربیــان ایــن تیــم پرداخــت 

ــت. ــده اس ش

و  تراکتــور  باشــگاه  دو  از  اســتقلال 
ســپاهان نیــز تیــم ارزان تــری اســت و بــا 
وجــود اینکــه همــواره بازیکنــان مهمی را 
جــذب می کنــد امــا در ایــن فصــل پــول 
کمتــری مصــروف ایــن باشــگاه شــده 
اســت. بــه هــر حــال افشــای ایــن اســناد 
نــدارد و  تأثیــری در عملکــرد تیم هــا 

ــت. ــاد نیس ــا زی ــم ی ــه ک ــلاک هزین م

فتح الله زاده  طلب دارد یا باشگاه استقلال؟! 

پرونده پیچیده مالی

علـــی فتـــح الله زاده، مدیرعامل ســـابق 
باشـــگاه اســـتقلال در تاریخ ۱۲ آبان ماه 
ســـال ۱۴۰۳ در مصاحبـــه ای اعـــلام کرد 
طلبش از باشگاه اســـتقلال به مبلغ ۲۵ 
میلیارد تومان اســـت. ایـــن مصاحبه در 
تضاد با آن اظهاراتی بـــود که مدیرعامل 
ســـابق اســـتقلال در جدال با قربانزاده، 
رئیـــس سابق خصوصی ســـازی بـــه زبان 

آورده بود.
در آن ایـــام کـــه فتـــح الله زاده به شـــکل 
حملـــه  ه  د ا نـــز با قر بـــه  پینگ پنگـــی 
می کـــرد و او را مـــورد نقد قـــرار می داد و 
قربانـــزاده نیـــز جواب هـــای تنـــدی نثار 
مدیـــر می کرد، مدعی شـــد کـــه مبلغ ۵ 
میلیارد تومان از باشـــگاه استقلال  طلب 

دارد، امـــا آرام آرام ایـــن مبلـــغ افزایـــش 
یافت تـــا اینکه کمتـــر از یک مـــاه پیش 
فتح الله زاده از  طلـــب بزرگتری رونمایی 
کرد. طلبی که هیچ گاه روشـــن نشـــده 

برای چیســـت؟!
  مدیرعامـــل ســـابق اســـتقلال همـــواره 
اعـــداد و ارقامی را به زبـــان می آورد که در 
رســـانه ها بازتاب قابل توجهـــی دارد، اما 
هرگـــز اعلام نکـــرده دلیل طلبـــی که از 

باشـــگاه مدعی اســـت، چیست؟!
فتـــح الله زاده در دوران مدیریـــت خـــود 
ج  از چک هـــای شـــخصی خـــر بار هـــا 
کرده بـــود که ایـــن موضـــوع در ابتدا با 
حمایت هـــای عمومـــی همراه بـــود، اما 
بعد هـــا وقتـــی پـــای ســـازمان بازرســـی 
بـــه میـــان آمـــد، مشـــخص شـــد کـــه 
فتـــح الله زاده حق نداشـــته از چک های 
شـــخصی خـــود خرج کنـــد و بـــه نوعی 
ایـــن سلســـله اقدامـــات غیـــر قانونـــی 
هم بـــوده، اما چـــون مدیریت باشـــگاه 

اســـتقلال همواره با مشـــکلات عدیده 
مواجه بـــود، خیلی ها تصـــور می کردند 
که مدیرعامل ســـابق اســـتقلال به این 
باشـــگاه لطـــف می کند یـــا بـــه نوعی از 
کیســـه خودش بخشـــیده، امـــا بعد ها 
مشـــخص شـــد کـــه فتـــح الله زاده همه 
آن مبالـــغ را در ازای قـــرض به باشـــگاه 
داده اســـت؛ قرضـــی که دیگـــر مدیران 
هیـــچ گاه زیربـــار پرداختـــش نرفتـــه و 
حتـــی در برهه ای کـــه فتـــح الله زاده بار 
دیگـــر مدیریت این باشـــگاه را به عهده 
گرفـــت و مبلغ ۵ میلیـــارد از  طلب خود 
را از حســـاب باشـــگاه برداشـــت کـــرد، 
مدیران بعـــدی اعلام کردنـــد که اقدام 
فتح الله زاده کامـــلاً غیرقانونی بوده و او 
نباید ایـــن مبلغ را برداشـــت می کرده و 

بایـــد به باشـــگاه عـــودت دهد.
حتی قربانزاده، رئیس ســـابق ســـازمان 
خصوصی ســـازی نیز در رســـانه ها ظاهر 
شـــد و اعلام کـــرد فتـــح الله زاده باید آن 

۵ میلیـــاردی که برداشـــت کـــرده را فوراً 
به حساب اســـتقلال برگرداند -صحبت 
از شـــکایت رســـمی هم بود- که تاکنون 
فتح الله زاده پولـــی را برنگردانده و حتی 
یک مـــاه پیـــش مدعی شـــد مبلـــغ ۲۵ 
میلیـــارد تومـــان از ایـــن باشـــگاه  طلب 
دارد تا مشخص شـــود این پرونده بسیار 

پیچیده اســـت.
اینکه عدد جدید اعلام شـــده از ســـوی 
فتـــح الله زاده بـــا محاســـبه ســـود اصـــل 
مبلغـــی اســـت کـــه بـــه باشـــگاه داده یا 
اینکه نامبـــرده موارد دیگـــری را لحاظ و 
چنیـــن مبلغی را اعلام کرده به درســـتی 
مشخص نیســـت، اما مســـأله اصلی که 
اکنون ســـر و صدای بیشـــتری کرده این 
اســـت که باشـــگاه اســـتقلال در اقدامی 
غیر منتظره اعلام کـــرده از فتح الله زاده  

طلبکار اســـت.
در خبر مربوط به طلبکار بودن باشـــگاه 

استقلال از فتح الله زاده می خوانیم:

باشـــگاه اســـتقلال با ارســـال نامه ای به 
مدیر نظارت بر ناشـــران بازار سرمایه به 
موارد درخواست پاسخ داد. در این نامه 
مـــوارد مهمـــی از جمله افزایـــش درآمد 
اسپانســـری و تبلیغات محیطی باشگاه، 
بازپس گیـــری مبالغی از ســـازمان تأمین 
اجتماعـــی و پرداخت بـــه وزارت دارایی 
پیگیـــری  قطعـــی،  بدهی هـــای  بابـــت 
انتقال ســـند مالکیت ســـاختمان دفتر 
مرکزی باشـــگاه از ســـوی واحد حقوقی، 
پیـــش پرداخـــت به شـــرکت توســـعه و 

نگهداری اماکن ورزشـــی برای ورزشـــگاه 
آزادی و موضـــوع اختـــلاف حســـاب و 
و  کعبی پـــور  ز  ا لبـــات  مطا یافـــت  ر د

فتـــح الله زاده آمده اســـت.
حالا بـــا انتشـــار این خبـــر بایـــد منتظر 
مانـــد و دیـــد واکنش علی فتـــح الله زاده 
که همـــواره در مصاحبه های خود اعلام 
کـــرده از باشـــگاه  طلب دارد، چیســـت؟ 
آیا فتـــح الله زاده موضوع جدیـــدی را باز 
خواهد کرد بـــا اینکـــه در نهایت مجاب 
به بازگردانـــدن آن مبالغ خواهد شـــد؟

علی عسکری در هیأت مدیره صنایع پتروشیمی ماندگار شد

 فعلاً خبری از تغییرات در استقلال نیست
ســاختار  در  تغییــر  زمزمــه  قبــل  هفته هــای  از 
مدیریــت بزرگتریــن شــرکت بورســی کشــور در 
محافل مختلف خبری مطرح شــد تــا جایی که 
برخی رسانه ها اعلام کردند محمد شریعتمداری 
وزیــر صمــت در دولــت دوازدهــم گزینــه جــدی 
مدیرعاملــی ایــن مجموعه به شــمار مــی رود اما 
هیچ خبر رســمی در این باره از ســوی رسانه های 
رسمی و خبرگزاری ها منتشر نشد تا بازار شایعات 

حسابی داغ شود.
نخســتین  در  فــراوان  شــایعات  وجــود  بــا  امــا 
جلســه هیأت مدیره شــرکت صنایع پتروشیمی 
خلیج فــارس پــس از برگــزاری مجمع ســالیانه، 

ســعید خوشــرو به عنوان رئیــس هیأت مدیره به 
نمایندگــی از صندوق های بازنشســتگی کارکنان 
نفت و بهزاد شمسی به نمایندگی از شرکت ملی 
صنایع پتروشیمی ایران، به عنوان اعضای جدید 
هیأت مدیــره بزرگترین شــرکت بورســی کشــور 
معارفه شدند. همچنین ذبیح الله نعیمی، حسین 
قربان زاده و علی عسکری در ترکیب هیأت مدیره 

هلدینگ خلیج فارس باقی ماندند.
این خبــر به همان انــدازه که بــرای علاقه مندان 
به حوزه اقتصاد و انــرژی دارای اهمیت بود، برای 
فوتبالی ها بویژه هواداران اســتقلال نیز بشــدت 
مهم و قابل پیگیری اســت. چون شرکت صنایع 

پتروشــیمی خلیج فــارس ابتــدای ســال جاری با 
خرید امتیاز باشگاه استقلال به عنوان مالک این 
باشــگاه معرفی شــد و تغییرات مدیریتی قطعاً در 

سرنوشت این باشگاه نیز تأثیرگذار خواهد بود.
حالا همه منتظر تشــکیل جلســه بعــدی هیأت 
مدیره شــرکت صنایع پتروشــیمی خلیج فارس 
هستند تا تکلیف مدیرعامل این شرکت بورسی 
روشن شود، برخی رسانه های حوزه نفت و انرژی 
پــس از معرفــی اعضای هیأت مدیــره ادعا کردند 
شانس ابقای علی عسکری به عنوان مدیرعامل 
این شرکت بسیار پر رنگ شده البته ممکن است 
معــادلات در دقیقــه 90 تغییر پیدا کنــد و او صرفاً 

در ترکیــب هیأت مدیره حضور داشــته باشــد. با 
وجود این گمانه زنی ها طیفــی دیگر اعلام کردند 
احتمال تغییر مدیرعامل به کلی منتفی شده و به 
همین دلیل در روزهای آینده پس از انتخاب علی 
عسکری تغییر در ساختار مدیریت شرکت صنایع 
پتروشیمی خلیج فارس آغاز خواهد شد و برخی 

معاونین او تغییر خواهند کرد.
اگر علــی عســکری در قامت مدیرعامــل صنایع 
پتروشیمی خلیج فارس باقی بماند، بعید به نظر 
می آیــد اتفاقــی برای هیــأت مدیره اســتقلال رخ 
دهد امــا در صورت کنــار رفتن وی اســتقلال نیز 

دستخوش تغییر و تحولات قرار خواهد گرفت!

سوژه

با وجود تلاش برای اصلاحات مقطعی

رونمایی از استقلال موسیمانه در نیم فصل دوم

استقلال 
نیاز به خرید 

بازیکن جدید 
دارد و علاوه 

برآن مشکلات 
بدنی باید به 
مرور زمان از 

بین برود و 
استقلال به 
تیمی قابل 

قبول در 
نیم فصل دوم 

تبدیل شود

باورهای درســـتی وجـــود دارد که اگر 
موســـیمانه ابتدای فصل به استقلال 
می آمـــد هرگـــز مشـــکلات کنونی به 
وجـــود نمی آمد و این تیم در مســـیر 

درســـت قرار می گرفت.
نســـت  ا می تو نه  ســـیما مو حضـــور 
اختلاف هایـــی کـــه ابتـــدای فصـــل 

جـــواد  و  باشـــگاه  مدیـــران  میـــان 
نکونـــام وجـــود داشـــت را بـــه کلی از 
بین ببرد و هرگز شاهد آن اصطکاک 
فرسایشـــی نباشـــیم. عـــلاوه بـــر آن 
حضور ایـــن مربـــی منجر بـــه انجام 
تمرینـــات مطلـــوب در اردوی بـــرون 
مـــرزی ترکیـــه می شـــد. اردویـــی که 

اکنـــون دربـــاره نتایـــج آن حـــرف و 
حدیث هـــای بســـیاری وجـــود دارد 
و انتقادهـــای بی شـــماری بـــه نحوه 
برگـــزاری تمرینات بدنســـازی در آن 

اردو می شـــود.
مهم تریـــن مســـأله امروز اســـتقلال 
جـــذب بازیکنـــان اســـت کـــه حضور 

مـــرد آفریقایـــی در نقـــل و انتقـــالات 
پیـــش فصـــل می توانســـت بـــه رونـــد 
یارگیری براســـاس تاکتیک و تفکرات 
ســـرمربی کمک قابل توجهـــی کند تا 
اکنون شـــاهد قـــرار گرفتن ســـرمربی 
اســـتقلال در کانـــون تیمـــی نباشـــیم 
که خـــودش هیچ دخـــل و تصرفی در 

یارگیری آن نداشـــته اســـت.
وقتـــی یارگیـــری توســـط ســـرمربی 
کنونی اســـتقلال انجام نشـــده، در 
نتیجـــه انتخـــاب تاکتیک هـــا نیـــز 
براســـاس تفکرات ســـرمربی شکل 
نخواهـــد گرفت و موســـیمانه ناچار 
اســـت تیمـــش را بـــا همیـــن ابـــزار 
و امکانـــات وارد میـــدان کنـــد و در 
واقع هیچ راه گریـــزی پیش روی او 
باقی نخواهد ماند تـــا از این مهلکه 

رها شـــود.
تنهـــا نقطه امیـــدواری مـــرد آفریقایی 
اســـت  نیم فصـــل  انتقـــالات  و  نقـــل 
تـــا او بـــا اولویت بنـــدی مشـــکلات و 
کاســـتی های تیمـــش بـــه ســـراغ رفع 
نواقـــص رفته و تیم را بـــه طور مقطعی 
هم که شـــده با تغییراتی مواجه ســـازد 
تا احتمالاً شـــکل بهتری از اســـتقلال 

در نیم فصـــل دوم رؤیـــت شـــود.
اولویت های مـــرد آفریقایـــی می تواند 
جـــذب یـــک مدافـــع میانی باشـــد، یا 
یک هافبـــک خلاق که دســـت پرتری 
در نیم فصـــل دوم داشـــته باشـــد. اما 
مهم تـــر از همـــه جذب مهاجم اســـت 
کـــه موســـیمانه بـــه خوبـــی می دانـــد 

بـــا بلانکـــوی نیمـــه آمـــاده و رمضانـــی 
کـــه ســـبک بـــازی اش در ســـطح تیم 
اســـتقلال نیســـت چه دشـــواری های 
برایـــش ایجاد خواهد کـــرد، به همین 
دلیـــل او تلاش خواهد کـــرد تا تیمش 
را بـــا جـــذب بازیکنـــان جدیـــد دچار 
تحولاتـــی کرده تـــا شـــاید در نیم فصل 
دوم اوضـــاع بـــه گونه دیگـــری برایش 

رقـــم بخورد.
آنچه مســـلم اســـت اســـتقلال نیاز به 
خریـــد بازیکـــن جدیـــد دارد و عـــلاوه 
بـــرآن مشـــکلات بدنـــی باید بـــه مرور 
زمـــان از بیـــن بـــرود و اســـتقلال بـــه 
تیمـــی قابـــل قبـــول در نیم فصل دوم 
تبدیـــل شـــود. پرواضـــح اســـت کـــه 
تـــا پایـــان نیم فصـــل اول نمی تـــوان 
انتظار آنچنانی از موســـیمانه داشـــت 
و ســـرمربی اســـتقلال هـــر انـــدازه که 
از خود خـــوش ســـلیقگی و ذکاوت به 
خـــرج دهـــد، باز هـــم نمی توانـــد این 
اســـتقلال را تبدیـــل بـــه همـــان تیمی 

کند کـــه انتظـــار دارد.
تحلیـــل  بخواهیـــم  اگـــر  واقـــع  بـــه 
درســـتی از موسیمانه داشـــته باشیم، 
او نیم فصـــل دوم بایـــد مـــورد ارزیابی 
قـــرار بگیـــرد. بـــه نوعـــی موســـیمانه 
ســـرمربی  رســـماً  دوم  نیم فصـــل  از 
اســـتقلال اســـت نه در نیم فصل اول 
که عمـــلاً هیـــچ دخـــل و تصرفـــی در 
اســـتقلالی کـــه روزگاری بـــا نکونام در 
لیـــگ حضـــور داشـــت و روزگاری بـــا 

بختیـــاری زاده، نداشـــت.

گزارش یک

حمیدرضا عرب
روزنامه  نگار


